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Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 1 vedrørende forslag til fol-

ketingsbeslutning om kalkuners velfærd (B 118), som Udvalget for Fø-

devarer, Landbrug og Fiskeri har stillet til justitsministeren den 17. april

2009. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marlene Harpsøe (DF).
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Spørgsmål nr. 1 vedrørende forslag til folketingsbeslutning om kal-

kuners velfærd (B 118):

”Vil ministeren oplyse, hvornår i år 2010 ministeren præcist
forventer, at arbejdsgruppen har afsluttet deres arbejde om 
kalkuner?”

Svar:

Som oplyst under 1. behandlingen af beslutningsforslaget tog jeg i okto-

ber 2008 initiativ til at få genoptaget møderækken om hold af kalkuner i 

arbejdsgruppen om slagtefjerkræ.

Det er – som jeg ligeledes oplyste under 1. behandlingen – min forvent-

ning, at arbejdsgruppen vil afgive sin rapport i løbet af 2010. Det er såle-

des min forventning, at det vil være muligt at sende arbejdsgruppens rap-

port i høring inden udgangen af 2010, hvorefter det vil afhænge af ind-

holdet af de modtagne høringssvar, hvornår der vil kunne fastsættes 

eventuelle nærmere regler om hold af kalkuner.


